



DCWA Membership Application

打比郡華人福利會會籍申請表

And GDPR declaration 及一般數據保護規例聲明

Member Information 會員資料

Name (in English)	
姓名 (中文)	
Address 地址	
	Post code:
Contact Number 聯絡電話	
Email 電郵	
Date of birth 出生日期	
Gender 性別	
Emergency contact : name / telephone 緊急聯絡：姓名/電話	
Date of Application 申請日期	
Signature 簽名	

Please also read next page about GDPR 請查看下頁有關一般數據保護規例

Membership Category 會籍類別 (please tick the relevant box 請用√選擇你的會籍)

Elderly Membership (above 60 years old) 長者 (超過 60 歲) £12

Ordinary Membership 普通會員 £17

Lifetime Membership 終身會員 £100

Official Use 職員專用

Membership fees paid 已收會費 £_____

Received by 收款人:

Date 日期:

The General Data Protection Regulations (GDPR) 一般數據保護規例

On 25th May 2018, the General Data Protection Legislation comes into force across the EU. This new regulation gives you more rights and choices about how charities such as us use your data to stay in touch with you.

2018年5月25日，“全面數據保護立法”在整個歐盟範圍內生效。這項新規定為您提供更多的權利和選擇，讓我們慈善機構如何使用您的數據與您保持聯繫。

We often take photographs of people attending our events which we sometimes use on social media or on our DCWA notice board and website. Please indicate if you would rather NOT have your photo or name taken/used.

我們經常拍攝活動出席者相片，有時放在社交媒體或華人會佈板及網站上。請指出您是否同意拍攝或使用您的照片及姓名。

Agree to photo/name being taken and used 同意可使用姓名及拍攝

Please no photos to be taken or used 不同意拍攝

Name 姓名 : _____

Signature 簽名 : _____

Date 日期 : _____

Information on our database is strictly confidential and we do not pass on any personal data about you to outside organisations and/or individuals without your express personal consent.

我們的數據庫信息是嚴格保密的，未經您明確的個人同意，我們不會將您的任何個人資料傳遞給其它機構。

You can submit this application in person or email to us. Please contact us by telephone or email if you have any questions.

你可以親身到本會遞交此申請或透過電郵，任何疑問可電郵或致電本會查詢。

Our address 地址: 110-112 Abbey Street, Derby DE22 3SS

Tel 電話: 01332 342436

email: dcwassociation@outlook.com